
  بسمه تعالی

  If I do …. And If I didبررسی :  دومبیست و درس 

   :  را با ھم مقایسه نمایید٢ و ١جملات شماره 

1 – Lisa has lost her watch. She tells Sue :  

Lisa : I've lost my watch. Have you seen it anywhere? 

Sue : No , but if I find it, I'll tell you. 

2- Joe Says : 

If I found a wallet in the street , I'd take it to the police station. 

 سو احتمال می دھد که ١در جمله شماره .  یک تفاوت مشخص وجود دارد٢ و ١بین جملات شماره 

فعل  و Ifبنابراین از ترکیب . بتواند ساعت لیزا را پیدا کند و به او می گوید اگر آنرا پیدا کنم بھت میگویم

Find به صورت حال ساده در بخش اول جمله و سپس کلمه Willدر بخش دوم استفاده شده است  .

ولی در جمله دوم جو از یک امری که احتمال اتفاق افتادن آن بسیار کم است صحبت می کند و     

 در این جمله بنابراین. اگر یه کیف تو خیابان پیدا کنم آنرا به ایستگاه پلیس تحویل می دھم: می گوید 

 در Would که به صورت گذشته آمده است در بخش اول و سپس کلمه Found و فعل IFاز ترکیب 

توجه داشته باشید که استفاده از زمان گذشته فعل در این .بخش دوم جمله استفاده شده است

ر بعید به معنی این است که احتمال اتفاق افتاده آن کابه معنی زمانی گذشته نیست بلکه جملات 

 بعلاوه گذشته ساده فعل و در قسمت دوم جمله ifپس در نتیجه در اینگونه  جملات از ترکیب . است

  . استفاده می کنیمwouldاز کلمه 

  :به مثالھای دیگر در این زمینه توجه فرمایید 

What would you do if you won a million pounds? 

  . میلیون پوند شود را نداریم١ انتظار اینکه طرف مقابل برنده در اینجا ھمانطور که متوجه شدید ما واقعا

I don't really want to go to their party, but I probably will go. They would be upset if I 

didn't go. 

If there was(or were) an election tomorrow, who would you vote for? 



 

  : آمده است، استفاده نمی کنیم If در بخشی که Wouldمعمولا از  : ١نکته 

I'd be very frightened if somebody pointed a gut at me.(not if somebody would point) 

If I didn't go to their party , they'd be upset.(not if I wouldn't go) 

 would آمده از ifیم در بخشی که در زمانی که از کسی چیزی درخواست می کنیم می توان : ٢نکته 

  .استفاده نماییم

I would be grateful if you would let me know your decision as soon as possible. 

  . استفاده می کنیمwouldn't یا would بکار برده نشده از ifدر بخش دیگر که  : ٣نکته 

If you took more exercise, you'd feel better. 

I'm not tired. If I went to bed now, I wouldn't sleep. 

Would you mind if I used your phone? 

  . نیز استفاده کردmight یا could می توان در بخش دوم از wouldبه جای  : ۴نکته 

If you took more exercise, you might feel better. 

If it stopped raining, we could go out. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

  : استفاده نکنید when در چنین جملاتی از ifھیچوقت به جای   : ۵نکته 

They'd be upset if I didn't go to their party.(not when I didn't go) 

What would you do if you were bitten by a snake? (not when you were bitten) 
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